
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE ÖSTSVENSKA FRIIDROTTSFÖRBUNDET
Datum: Tisdag 6 maj 2025 kl. 19.30-21.00. Plats: Digitalt via Teams.
Närvarande: Ulrika Pizzeghello, Monica Randström, Stefan Mattsson, Olivia Hansén,
Fredrik Schöllin, Linda Kjellberg, Peter Håkansson, Johan Thor (från §3), Marina
Karlsson (från §3). Personal: Markus Andersson, Nadja Casadei. Frånvarande: -
Representanter från RF-SISU närvarade under §3: Per-Henrik Linderson/Blekinge,
Lisbeth Johansson/Småland och Carl Blomqvist/Östergötland.

§ 1. Mötets öppnande
a) Val av justeringsperson - Peter.
b) Godkännande av dagordning - Dagordning godkändes efter tillägg av §4 Utbildningsuppdrag 
(efterföljande punkter förskjuts en siffra) samt 11b.
c) Föregående protokoll - Inga ytterligare synpunkter.

§ 2. Genomgång av uppdragslistan
Har jobbats med utmärkelser men ej klart. Förslag på utbildningsuppdrag finns nu, tas under §4. Ej 
klart med GM-distriktsledare. Boendepolicy tas under §6 och kommitté-sammansättning under §7.

§ 3. Samverkan RF-SISU – Per-Henrik, Lisbeth, Carl
Kort presentationsrunda av alla. En samverkansmodell har tagits fram mellan SFIF och RF-SISU, på
distriktsnivå är frågan hur RF-SISU kan stötta oss/Östsvenska, hur kan vi samverka? T.ex. att 
föreningar skickar in Årsrapporten, har vi någon särskild satsning på gång, eller utmaning? RF-
SISUs konsulenter kan ha med sig info ut på föreningsbesök. Bra om Nadja kan vara med ibland vid 
föreningsbesök, kanske gruppvis/länsvis så ett flertal föreningar åt gången. Angående stöd vid läger 
skulle RF-SISU kunna bidra med utbildningsinsatser, t.ex. föreläsning (ej pengar utöver SDF-
bidraget). Liknande i samband med Höstmötet. RF-SISU har en Grundutbildning för föreningsledare 
(GUF), som SFIF hänvisar till snarare än att arrangera en egen organisationsutbildning, men ibland 
kan den behöva friidrottsanpassas eller kompletteras. RF-SISU har en ny Lärplattform, är nu mer 
digitala. Mer som togs upp var ungdomsinflytande, friidrottens YALA och det årligt kommande 
Friidrottsforum vi har tänkt arrangera framöver där RF-SISU säkert kan vara med och bidra.

§ 4. Utbildningsuppdrag - Monica
Nu finns ett färdigt förslag som Ulrika delade och Monica presenterade, ej utskickat ännu. Detaljer 
kan justeras och slutligt styrelsebeslut tas på junimötet. Förslag: Av uppdraget som Östsvenskas 
Utbildningsansvarige kvarstår en central administrativ del om 15% tjänst som läggs på Markus, en 
praktisk/lokal del läggs på respektive friidrottsförening på den ort en utbildning arrangeras och 
ersätts med 2600 kr (motsvarar kostnaden för 10% tjänst vid 17 st utbildningar/år) samt ett 
utbildningsforum/nätverk bildas för planering & beslut kring utbildningsverksamheten bestående av 
utbildningskommittén, föreningarnas utbildningsansvariga samt Östsvenskas utbildningsansvarige, 
tre möten per år. Styrelsen hade möjlighet att bidra med synpunkter men hade i nuläget inga.

§ 5. Ansvarsfördelning styrelsen - Ulrika
Det mesta gjorde vi klart på förra styrelsemötet, nu gick vi igenom igen och gjorde några mindre 
justeringar innan den godkändes.

§ 6. Boendepolicy – Ulrika, Markus
Ulrika & Markus har tagit fram följande förslag på policy/formulering:
”Vid uppdrag för Östsvenska som kräver övernattning står Östsvenska för kostnaden. Är ni flera 
personer som har möjlighet att dela dubbelrum uppmuntras det i första hand. Om du av något skäl 
ändå särskilt önskar enkelrum går det bra, men då får du betala ett subventionerat enkelrumstillägg 
om 400 kr/natt, som du sätter in på Östsvenskas BG 464-1742. Om du får ett enkelrum utan att 
särskilt önskat det behöver du inte betala något.” - Godkändes av styrelsen.

§ 7. Kommittéerna
Respektive kommittéordförande har kollat läget i sin kommitté och skickat ut underlag inför 
styrelsemötet, några oklarheter finns dock. I löpningskommittén är Nadja tf sammankallande tills vi 
har en ordförande, Philip kan nog tänka sig i framtiden. Johan kan tänka sig att hålla i Idrottslägret i 
Hällevik i framtiden (ej i år). Kanske ett löpkommittémöte i samband med Terräng-SM.
I Utbildnings- och Tävlingskommittén kommer Sara vara med i den ena, ej båda, kan behövas någon
ytterligare person från Blekinge. Anton har sagt ja till att vara tävling-ordförande från hösten. 
Veterankommittén har nu fyra ledamöter och söker några fler, så de blir 6-8 st. I Ungdomskommittén
tillkommer Matilda från Habo, så fyra stycken nu, dock enbart tjejer. Ytterligare en från Tjalve kan 
vara intresserad. Sammanställt enligt följande, som styrelsen godkände:

                                                                                                                                                     
Markus Andersson Ulrika Pizzeghello Peter Håkansson
Sekreterare Ordförande Justerare



Utbildningskommitté
Ordf. Monica Randström, Linköpings GIF
Linnéa Agefjäll, Kalmar SK
Gabriel Gonzales, Tjalve FIF Norrköping
Henrik Hultman, IF Udd
Krister Hultberg, Tjalve FIF Norrköping
? Sara Högelius, KA 2 IF
Erik Svensson, Adjungerad/anställd

Tävlingskommitté
Ordf. Vakant (Anton från hösten)
Markus Andersson/anställd tf sammankallande (sanktioner, 
medaljer)
Anton Östebo, Linköpings GIF
AnnLis Hellsten (medaljansvarig), Oskarshamns SK
Mia Jansson (Lag-UDM), Ljungby FIK
Peter Håkansson (DM, GM), Motala AIF
Lasse Elfgaard, Habo FIF-04
Calle Nilsson, Högby IF
Daniel Evaldsson (OCR), Växjö OCR Förening
? Linda Kjellberg, IF Udd
? Sara Högelius, KA 2 IF

Ungdomskommitté
Ordf. Olivia Hansén, IF Udd
Anna Bergdén, IF Udd
Emma Nordenberg, Linköpings GIF
Matilda Johansson, Habo FIF-04

Veterankommitté
Ordf. Fredrik Schöllin, Tjalve FIF Norrköping
Vice ordf. Marie Grahn, KA2 IF
AnnLis Hellsten, Oskarshamns SK
Elisabeth Johansson, IFK Växjö

Löpningskommitté
Ordf. vakant
Nadja Casadei/anställd tf. sammankallande
Philip Lund, Tjalve FIF
Martin Söderberg, Karlskrona
Robert Skoog, Finspångs AIK
Johan Askling, IK Akele
Anders Petersson, Växjö LK
? Amanda Stenback, Ljungby FIK
? Carl-Gustaf Nilsson, Högby IF

§ 8. Finnkampsresan – Markus
Nu har 15 april passerat och 81 st paket är bokade + 9 st enskilda biljetter = totalt 90 st biljetter. 
Biljetterna är betalda till SFIF. Av de 81 paketen dock endast 4 st från Kalmar/östkusten vilket 
innebär att den bussen har avbokats och de får resa på annat sätt. Av de återstående 77 st behöver 
de fördelas mellan de två bussarna som startar i Värnamo kl. 8 och Jönköping prel. kl. 6 (ändrat från 
Linköping kl. 8), Markus samlar nu in önskemål. Östsvenskas reseledare är Ulrika för Värnamo-
bussen, ej klart med Jönköpings-bussen. Jönköpings-bussen kommer troligtvis att fyllas med 
klubbarna Hovslätt, IKHP och Habo och köra direkt Jkpg-Sthlm. Värnamo-bussen plockar upp övriga
längs vägen. Senast 15 juni ska föreningarna komplettera med namn på alla personer, därefter är 
resa & boende bara delvis avbokningsbart. Vi får återkomma med hur & när man anmäler sig till 
Höstmötet. Eventuellt komplettera med något digitalt Höstmöte, nu när årets möte blir mindre?

§ 9. Ekonomin – Markus
Rapport utskickad inför mötet. Vi har nu fått SDF-bidrag från RF-SISU Småland i linje med budget. 
12 st service-avgifter återstår att få in. 90 st Finnkampsbiljetter betalda. Deca Text & Bild betald för 
ytterligare 1 år.

§ 10. DM-helgen, bemanning
Styrelsen ger Monica & Olivia i uppdrag att sätta ihop ett bemanningsschema för vårat tält lördag-
söndag. Under fredagen inget tält men Olivia sätter upp en Östsvenska-beachflagga. Styrelsemöte 
lördag eftermidag, som även kommer gå att delta på digitalt. En lista på personer som tänkt närvara 
under helgen finns, men ännu ej klart dagar och klockslag, vi inväntar tidsprogrammet.

§ 11. Övrigt
a) Idrottsläger i Hällevik – Ulrika
Arrangeras av RF-SISU Blekinge, vänder sig till 12-18 åringar och 11 st olika idrotter medverkar. De 
två friidrottsanslutna föreningarna Karlshamn OCR och Kyrkhults SK medverkar och ansvarar för 
OCR/hinderbanedelen på lägret (normalt ansvarar SDF:et för sin idrott, dvs vi). Lägret kostar endast 
2000 kr/person för fem dagars helpension. I framtiden kan det tänkas att vi bjuder in fler OCR-
föreningar inom distriktet till detta, även breddar grenutbudet från enbart OCR till löpning. För 
arenafriidrotten ligger det dock svårt till mitt i tävlingssäsongen.

b) Årsmöte Arkiv Jönköpings län
Vi är medlemmar hos dem och är inbjudna till årsmöte onsdag 14 maj kl. 18.00 i Jönköping. Vi 
avstår att delta men tackar för inbjudan.

§ 12. Nästa möte
Lördag 7 juni kl. 16.00 (prel) fysiskt på plats vid DM i Linköping men också digitalt via Teams. 

Uppdragslista Östsvenska Friidrottsförbundet

Datum/§           Att göra                                                                                    Ansvarig                                Senast
25/11-24 §3 Östsvenska och SFIF-utmärelser, se över tidigare  Peter, Monica

mottagare i distriktet (SFIF diplom, märke, silvermedalj), 
ta fram rutin för ansökningar, utdelning årsmöte, höstmöte

8/4 §5 Utse GM-distriktsledare utomhus 2025 (och sen årsvis) Tävlingskommittén
6/5 §10 Upprätta bemanningsschema för Östsvenska-tältet Monica, Olivia

                                                                                                                                                     
Markus Andersson Ulrika Pizzeghello Peter Håkansson
Sekreterare Ordförande Justerare


